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1. Evaluering af efterårets kurser 

 

Referat 

1. Evaluering af efterårets kurser 

 

Kursus: Sundhedsvæsenets organisation, styring og økonomi 

Kursusansvarlig: Signe Smith Jervelund (SSJ) 

 

• Mødets deltagere er enige i, at kurset har fået en flot evaluering. 

 

Kursus: Forebyggelse og sundhedsfremme 

Kursusansvarlig: Rikke Lund (RLU) 

 

• Kurset har været ramt af sygdom, men det gik alligevel. 



 

SIDE 2 AF 4 • Der kommer en ny kursusansvarlig, som er opmærksom på at kurset 

har nogle opmærksomhedspunkter. 

 

Kursus: Kvalitative analysestrategier 

Kursusansvarlig: Anja Marie Bornø Jensen (AMB) 

 

• Mødets deltagere er enige i, at kurset har fået en flot evaluering. 

• MSN fortæller, AMB ønsker at ændre kursets navn til 

Sundhedsantropologi. Deltagerne drøfter muligheden for at 

ændre kursets navn uden at skulle ændre studieordningen. Fx 

kunne man oprette et nyt kursus og nedlægge det gamle. GHA 

og LLH vil vende dem med AMB. LLH regner med, at de kan få 

navnet ændret til næste gang kurset kører. 

• MNS vil tjekke med AMB, at der ikke er kurser på Master i 

Sundhedsantropologi med samme titel. 

• MSN bemærker et ønske fra AMB og de studerende om, at 

kurset kører hvert år. LLH og GHA siger, at det kræver at der 

kommer flere studerende end nu. 

Kursus: Patientsikkerhed og læringskultur: analyse af kontekst 

Kursusansvarlig: Peter Dieckmann (PDI) 

• PDI fortæller, at de studerende generelt er glade for kurset. 

• PDI hører en gang imellem de studerende give udtryk for, at 

læsematerialet er for gammelt. PDI har drøftet med underviserne, 

at materialet gerne må være gammelt, så længe det stadig er 

relevant. MCE foreslår at forklare de studerende, hvorfor 

materialet stadig er relevant. DVA har gode erfaringer med at 

kombinere gammelt materiale med nye cases. 

• PDI fortæller om nogle studerende, som oplever sekvensen 

problematisk. PDI forklarer, hvordan kurset er bygget op. 

Derudover handler det om planlægning. MCE opfordrer DPI til 

at tale med de studerende om det til en intro. PDI vil prøve at 

gøre det mere eksplicit. 

• PDI er opmærksom på, at der er overlap mellem nogle 

undervisere. Han vil gå i dialog med underviserne. 

• PDI fortæller, at han er glad for podcast som 

forberedelsesmateriale. MCE synes, det er en god idé. 

Kursus: Forandringsledelse i sundhedsvæsenet 

Kursusansvarlig: Marius Brostrøm Kousgaard (MBK) 

• MCE bemærker, at der er to kursusrum. LLH forklarer, at der er 

to forskellige kursuskoder. GHA følger op. 



 

SIDE 3 AF 4 • MNS siger, at der ikke står ikke meget i evalueringen, men at 

den er ok. MCE er enig. Der er kun enkelte ting. 

Kursus: Sundhedsøkonomi 

Kursusansvarlig: Hans Okkels Birk (HOB) 

• HOB fortæller, at forlaget trak lærebogen tilbage inden 

kursusstart. Den bog de brugte som erstatning, var ikke god. 

Derfor er han i gang med at sammensætte sit eget kompendium. 

Han har fundet nogle gode artikler, som godt kan risikere at få 

lidt kritik for deres alder. GHA tilbyder at hjælpe med 

kompendiet. 

• HOB regner med at blive ved med at køre kurset selv. Det 

bidrager til kursets kontinuitet. Det kan være godt med flere 

undervisere, men kurset er svært nok i forvejen. MCE er enig i, 

at kontinuiteten er vigtig. 

• MCE og MNS fremhæver kursets flotte evaluering. 

Masterprojekt: Dimittender fra januar og juni 2024 

Ansvarlig: My Catarina von Euler-Chelpin 

• LLH fortæller, at der er 12 ud af 17 som har svaret på 

undersøgelsen. Det giver en flot besvarelse på 70 %. 

• MCE bemærker, at der har været nogen kritik, men i det store og 

hele er det ikke meget. MNS er enig i, at der overordnet er en 

flot evaluering af forløbet. 

• MCE siger, at vejledernes gennemsnit ligger højt. Der er en 

enkelt vejleder, som har fået noget kritik. Undersøgelsen antyder, 

at der er nogle udfordringer med en vejleder, men da den er 

anonym, kan vi ikke gøre noget konkret ved problemet. 

• LLH gør opmærksom på, at en studerende har foreslået, at 

guiden til mundtligt forsvar bliver en del af introen til 

masterprojektet. Derudover mener den studerende, at materialet 

trænger til en opdatering. GHA siger, at materialet stadig er 

gældende, selvom det er gammelt. GHA kigger det igennem 

igen. 

• GHA sender guiden til de studerende. Men det er svært at få de 

studerende til at læse mails med mange informationer. 

• AKG spørger om, hvorvidt der er nogle forventninger til 

vejledningerne. GHA fortæller, at de får en mail, hvor der bl.a. 

står, antal mange timer de skal vejlede. 

• JBL, som underviser på introkurset, fortæller, at hun gennemgår 

processen med at vælge vejleder sammen med de studerende. 

• MNS opfordrer sekretariatet til at have mere opmærksomhed på 

bestemte vejledere. GHA siger, at det kan have været en 



 

SIDE 4 AF 4 engangsforestilling. MCE er enig i, at der kan komme ting i 

vejen. 

• MSD siger, at midtvejsevaluering både kan være en hjælp til 

studerende samt vejledere. GHA vil prøve at flette det ind i den 

information, som vejlederne får. 

• PDI spørger, hvordan man undgår at bruge for meget tid på at 

kommentere de studerendes tekster. MCE fortæller, at hun laver 

en note til de studerende om selv at tjekke f.eks. kommaer. MNS 

kommenterer kun indholdet, medmindre der er tid til også at se 

på sproget. MCE beder de studerende om at komme med et nyt 

forslag, hvis sproget er for svært. 

• Mødets deltagere drøfter brugen af ChatGPT. På den ene side 

kan det være en hjælp ift. sproget. På den anden side skal de 

studerende huske at være kritiske. MNS opfordrer til løbende 

erfaringsudveksling. 


